
HRVATSKI RADIOAMATERSKI SAVEZ 

ZAGREB, DALMATINSKA 12 

 

 

 

 

 

 

 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK SA ZAKLJUČCIMA 

                                       sa zasjedanja Izborne skupštine  

                                  Hrvatskoga radioamaterskog saveza 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zagreb, 07. prosinca 2007. 



 2 

SKRAĆENI ZAPISNIK SA ZAKLJUČCIMA 

sa zasjedanja Izborne skupštine Hrvatskoga radioamaterskog saveza, održane 17. studenoga 

2007. u  dvorani Hrvatske zajednice tehničke kulture, Zagreb, Dalmatinska 12. 

 

Sjednica je počela u 11,00 sati.  

 

NAZOČNI ČLANOVI SKUPŠTINE: Radioklub „Belišće“ - Ivica Novak, 9A1AA, 

Radioklub „Bjelovar“ - Vladimir Matulović, 9A6DUL, Radioklub „Nikola Tesla“ - Krešimir 

Kovarik, 9A5K, Radioklub „Nikola Tesla“ -  Nikola Gamilec, 9A9AA, Radioklub „Brdovec“ 

- Dubravko Rogale, 9A6NNS, Radioklub „Međimurje“ - Mirko Vurušić, 9A2F, Radioklub 

„Daruvar“ - Vladimir Živković, 9A2D, Radioklub „Jan Hus“ - Zvonimir Karnik, 9A3LG, 

Radioklub „Jan Hus“ - Dean Milde, 9A5CY, Radioklub „Dario Dujmović“ - Rajko Josić, 

9A4BA, Radioklub „Nikola Tesla“ - Aleksandar Jugović, 9A3XV, Radioklub „Dubrovnik“ - 

Alfred Raguž, 9A5KV, Radioklub „Duga Resa“ - Biserko Spudić, 9A3FR, Radioklub 

„Đakovo“ - Ivica Ćorković, 9A6NCI, Radioklub „Đurđevac“ - Stjepan Hrvoić, 9A2UB, 

Radioklub „Garić“ - Željko Vida, 9A3ZV, Radioklub „Grubišno Polje“ - Alen Zahornicki, 

9A5AZA, Radioklub „Banovac“ - Darko Modronja, 9A6PDM, Radioklub „Hanibl Lucić“ - 

Milan Miličić, 9A2Y, Radioklub „Ivanić“ - Vlatko Markuš, 9A4VM, Radioklub „WiFiHR 

Jelsa sunčani otok“ - Zvonko Papp, 9A7PAP, Radioklub „Josipovac“ - Zdenko Kokanović, 

9A3SO, Radioklub „Karlovac“ - Ivan Zagorac, 9A6Z, Radioklub „Kaštilac“ - Rolando Milin, 

9A3MR, Radioklub „Koprivnica“ - Krešimir Juratović, 9A7K, Radioklub „Krapina“ - Mladen 

Prpić, 9A6BLW, Radioklub „Kutina“ - Zdenko Bogadi, 9A3UJ, Radioklub „Lekenik“ - Ivan 

Voraček, 9A3BUB, Radioklub „Lipik“ - Milan Končar, 9A7KM, Radioklub „Ludbreg“ - 

Željko Roščić, 9A3DF, Radioklub „Našice“ - Zdenko Nagy, 9A6JBF, Radioklub „Nova 

Gradiška“ -  Boris Jugović, 9A2EI, Radioklub „Novi Marof“ - Stjepan Đurin, 9A8A, 

Radioklub „Novska“ - Stjepan Buneta, 9A2TE, Radioklub „Oriovac“ - Juraj Čiček, 9A6DJZ, 

Radioklub „Osijek“ -  Franjo Kokorić, 9A2TN, Radioklub „Osijek“ - Marijan Rečić, 9A2C, 

Radioklub „Retfala“ -  Željko Vuletić, 9A7KVZ, Radioklub „Ozalj“ - Zdravko Stupić, 

9A3ZS, Radioklub „Poreč“ - Marijan Kucelin, 9A2RD, Radioklub „August Cesarec“ - Davor 

Antolić, 9A6NDA, Radioklub „Vallis Aurea“ - Mladen Katić, 9A5T, Radioklub „Arena Pula“ 

- Michael Weidlich, 9A2VF, Radioklub „Galeb“ - Emil Punoš, 9A1CW, Radioklub 

„Kvarner“ - Aron Perković, 9A3IM, Radioklub „Rijeka“ - Stojan Cerovac, 9A3OL, 

Radioklub „Rijeka“ - Božidar Pasarić, 9A2HL, Radioklub „Rovinj“ - Igor Kizem, 9A7BBD, 

Radioklub „Samobor“ - Branimir Runkas, 9A6AQK, Radioklub „Tule i Vužić“ - Zlatko 
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Matičić, 9A2EU, Radioklub „Sisak“ - Tihana Nakomčić, 9A6PBT, Radioklub „Sisak“ - 

Zvonimir Grediček, 9A3XM, Radioklub „Sisak“ - Branko Nakomčić, 9A2KD, Radioklub 

„Zeleni Brijeg“ - Franjo Jansky, 9A2MN, Radioklub „Marjan“ - Nikola Kolundžić, 9A2FW, 

Radioklub „Split“ - Borivoje Đorđević, 9A2JG, Radioklub „Vidova Gora“ - Tomislav Kelava, 

9A4W, Radioklub „Šibenik“ - Damir Senečić, 9A4NF, Radioklub „Sokol“ - Sanjin Pršle, 

9A6KHI, Radioklub „Varaždin“ - Zvonko Horvat, 9A3TR, Radioklub „Varaždin“ -  Eugen 

Čalopa, 9A7V, Radioklub „Varaždin“ -  Josip Levatić, 9A3AS, Radioklub „Vela Luka“ - 

Mate Botica, 9A4M, Radioklub „Velika Gorica“ - Zdenko Šroler, 9A2QF, Radioklub 

„Vinkovci“ - Željko Dražić Karalić, 9A4FW, Radioklub „Grada Zaboka“ - Tomislav 

Kaltnecker, 9A2TK, Radioklub „Zadar“ - Hrvoje Srećko Matanović, 9A3EO, Radioklub 

„Dubava“ - Vladimir Munić, 9A7PVM, Radioklub Fakulteta elektronike i računarstva - 

Jasmin Redžepagić, 9A3ARJ, Radioklub 9A1EET - Ivan Golić, 9A5BIG, Radioklub 

„Hrvatski dx klub“ - Petar Miličić, 9A6A, Radioklub „Odašiljači i veze“ - Želimir Klasan, 

9A2DQ, Radioklub slijepih „Louis Braille“ - Novica Dražetić, 9A6NDN, Radioklub 

„Tehničar“ - Zdenko Blažičević, 9A2HI, Radioklub „Zagreb“ - Ivica Vlašić, 9A2YC, 

Radioklub „Zagreb“ -  Boris Vrbanović, 9A2JY, Radioklub „Zagreb“ -  Krunoslav Horvatić, 

9A4KH, Radioklub „Županja“ - Krunoslav Čaić, 9A6GWQ.  

 

OSTALI NAZOČNI: Ljiljana Božak, Hrvatski radioamaterski savez, Dubravko Malvić, 

Hrvatska zajednica tehničke kulture, prof. dr. sc. Ante Markotić, Hrvatska zajednica tehničke 

kulture, Igor Savić, odvjetnik, Marina Sirovica, Hrvatski radioamaterski savez, Igor Svilar, 

odvjetnik. 

 

Sjednicom je predsjedavao gospodin Petar Miličić, predsjednik Hrvatskoga radioamaterskog 

saveza. 

 

Na početku sjednice predsjednik Petar Miličić je pozdravio nazočne zastupnike i ostale goste 

na sjednici. Nakon što su svi prisutni jednom minutom šutnje odali  počast svim poginulima u 

Vukovaru, sjednica je nastavljena. 

 

G. Petar Miličić je predložio skidanje iz Dnevnog reda točke broj 12. Izmjene Statuta 

Hrvatskoga radioamaterskog saveza. Prijedlog je stavljen na glasovanje. Jednoglasnom 

odlukom zastupnika točka 12 : Izmjene Statuta Hrvatskoga radioamaterskog saveza je skinuta 

s Dnevnog reda.  
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Petar Miličić je također spomenuo primjedbu dosadašnjeg dopredsjednika Mate Botice da se 

točka 5. alineja 2.: Odrješenje dopredsjednika Hrvatskoga radioamaterskog saveza, također 

skine s dnevnog reda. Zamolio je pravnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda.  

  

Na primjedbu g. Vladimira Živkovića da je sjednica započela bez prethodnog utvrđivanja 

kvoruma, gđa. Ljiljana Božak je zvijestila zastupnike u Skupštini Hrvatskoga 

radioamaterskog saveza da je od 66 klubova prisutno 77 zastupnika - od ukupno 93 moguća 

zastupnika, što znači da postoji kvorum i da Izborna skupština HRS-a može nastaviti s radom. 

 

G. Petar Miličić iznio je  , u ime Izvršnog odbora,  prijedlog za Radno predsjedništvo u 

sastavu: Boris Jugović, Zvonko Karnik i Nikola Kolundžić.  

Nakon toga iznio je drugi  prijedlog za Radno predsjednišvo koji je poslalo pet klubova, koji 

za Radno predsjedništvo predlažu: Franju Kokorića, Josipa Levatića i Zvonka Gredičeka.  

 

G. Zdenko Kokanović predlažio je ispred Radioklubova: Županja, Dalj, Našice, Osijek i 

Josipovac, gospodina Franju Kokorića za predsjednika Radnog  predsjedništva. 

 

G. Petar Miličić stavio je na glasovanje izbor Radnog predsjedništva.  

Za prvi prijedlog: Boris Jugović, Zvonko Karnik i Nikola Kolundžić glasovalo je 36 

zastupnika. Za drugi prijedlog: Franjo Kokorić, Josip Levatić i Zvonko Grediček glasovalo je 

38 zastupnika. 

 

S obzirom na većinu dobivenih glasova Petar Miličić je objavio izabrano Radno 

predsjedništvo Izborne skupštine HRS-a u sastavu: Franjo Kokorić, Josip Levatić i Zvonko 

Grediček.  

 

G. Franjo Kokorić zahvalio se na dobivenom povjerenju i izvijestio je da je za 

predsjedavatelja Radnog predsjedništva izabran on, tj.Franjo Kokorić. Predsjedavatelj je 

naglasio da Radno predsjedništvo vodi računa o redu, miru i ostalom na Skupštini. Također je 

zamolio sve prisutne da vode računa o dignitetu, o osobi o kojoj pričaju, da pokušaju biti što 

kulturniji i da zaborave međusobne razmirice.  
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G. Franjo Kokorić je također naglasio činjenicu da prema Statutu, predsjednik HRS-a do 

izbora Radnog predsjedništva vodi i predlaže stvari, odnosno radna tijela. Budući da je Radno 

predsjedništvo izabrano, ono sada preuzima vođenje sjednice.  

 

Predsjedavatelj je zatražio prijedlog za članove Verifikacijske komisije koja ima tri člana. 

Prema Statutu predsjednik Hrvatskoga radioamaterskog saveza predlaže a zastupnici usvajaju 

ili ne usvajaju njegov prijedlog. 

 

G. Petar Miličić je kao predsjednik HRS-a predložio Verifikacijsku komisiju u sastavu: 

Ljiljana Božak,  Zdenko Bogadi i Zdenko Šroler.  

 

G. Krešimir Kovarik naglasio je da prema Statutu Hrvatskoga radioamaterskog saveza pet 

članica Skupštine, također, može postaviti svoj prijedlog. Radioklub „Varaždin“, Radioklub 

„Osijek“, Radioklub „Kaštilac“, Radioklub „Vela Luka“, Radioklub „Nikola Tesla“ i 

Radioklub „Sisak“ predlažu Verifikacijsko povjerenstvo u sastavu: Ljiljana Božak, Tomislav 

Kelava, 9A4W i Eugen Čalopa 9A7V. 

 

G. Franjo Kokorić stavio je prvi prijedlog: Ljiljana Božak, Zdenko Bogadi i Zdenko Šroler na 

glasovanje i konstatirao je  34 glasa ZA.  

Zatim je stavljen na glasovanje i drugi prijedlog u sastavu: Ljiljana Božak, Tomislav Kelava, 

9A4W i Eugen Čalopa, 9A7V i konstatirano je 35 glasova ZA. 

Predsjedavatelj  je konstatirao da je jedan (1) zastupnik bio je suzdržan i proglasio je 

Verifikacijsku komisiju u sastavu: Ljiljana Božak, Tomislav Kelava i Eugen Čalopa. 

 

Predsjedavatelj je zatražio prijedlog za članove Izbornog povjerenstva koja ima tri člana. 

Prema Statutu predsjednik Hrvatskoga radioamaterskog saveza može predložiti njegove 

članove. 

 

Petar Miličić predložio je Izborno povjerenstvo u sastavu: Mišo Weidlich, Dubravko Rogale i 

Josip Levatić. S obzirom da gospodin Josip Levatić ne može biti biran u Izborno 

povjerenstvo, jer je u Radnom predsjedništvu, Miličić je predlažio novi sastav: Nikola 

Kolundžić iz Splita,  Dubravko Rogale, Brdovec i  Mišo Weidlich, Pula.  
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G. Franjo Kokorić je upozorio da oni zastupnici koji su predloženi u Izborno povjerenstvo 

poslije ne mogu biti birani druga tijela.    

 

G. Krešimir Kovarik je iznio drugi prijedlog za Izborno povjerenstvo u sastavu: Tihana 

Nakomčić, 9A6PBT, Vladimir Živković, 9A2D i Ivica Novak, 9A1AA. 

 

G. Petar Miličić je, nakon konzultacije s pravnikom, a u skladu s člankom 25. Poslovnika 

iznio konačan prijedlog za članove Izbornog povjerenstva u sastavu: Boro Jugović, Dubravko 

Rogale i  Mišo Weidlich.  

 

G. Franjo Kokorić je prijedlog stavio na glasovanje i konstatirao da je za Izborno 

povjerenstvo u sastavu: Boro Jugović, Dubravko Rogale i  Mišo Weidlich glasovalo 29 

zastupnika ZA a da je drugi prijedlog za Izborno povjerenstvo u sastavu: Tihana Nakomčić, 

9A6PBT, Vladimir Živković, 9A2D i Ivica Novak, 9A1AA dobio 37 glasova ZA. Nije bilo 

suzdržanih. 

 

Predsjedavatelj je konstatirao da je izabrano Izborno povjerenstvo u sastavu: Tihana 

Nakomčić, 9A6PBT, Vladimir Živković, 9A2D i Ivica Novak, 9A1AA. 

 

Zatim se pristupilo glasovanju za  zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika a na prijedlog 

Petra Miličića koji je u ime IO HRS-a predložio za zapisničara Mariju Hodak, a za 

ovjerovitelje zapisnika Zdenka Šrolera i Želimira Klasana.  

 

G. Franjo Kokorić je zaključio da nema drugih prijedloga. Prijedlog je stavljen na glasovanje 

te je jednoglasno usvojen. Predsjedavatelj  je konstatirao da je zapisničar Marija Hodak, a 

ovjerovitelji zapisnika  Zdenko Šroler i Želimir Klasan.  

 

Nakon usvajanja prve točke Dnevnog reda prešlo se na drugu točku: 

 

Ad – 2. 

IZVJEŠĆE VERIFIKACIJE KOMISIJE HRVATSKOGA RADIOAMATERSKOG 

SAVEZA 
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Gđa. Ljiljana Božak izvijestila je da pet (5) klubova nema ovjerene vjerodajnice, što znači da 

se pet klubova, koji imaju ukupno šest izaslanika, briše. Konstatirala je novo stanje: prisutan 

61 klub odnosno 71 izaslanik. Svi navedeni  imaju urednu dokumentaciju. 

 

Gđa. Ljiljana Božak pročitala je klubove koji nemaju urednu dokumentaciju: 

Radioklub „Hanibal Lucić“ – Milan Miličić; Hvar; Radioklub „Duga Resa“ – Biserko Spudić; 

Radioklub „Našice“ – Zdenko Nagy, Radioklub „Rijeka“ – Stojan Cerovac i Božidar Pasarić i 

Radioklub „Dubrava“ – Vladimir Munić. 

 

G. Josip Levatić naglasio je da oni moraju vratiti listiće dok je pravnik Igor Svilar napomenuo 

odredbu Članka 27., stavak drugi: Valjanom vjerodajnicom smatra se isprava s punim 

podacima o zastupniku i članici, koju je vlastoručno potpisala osoba ovlaštena za zastupanje 

članice i ovjerila pečatom članice Saveza.  

 

G. Vladimir Živković je spomenuo spornu situaciju glede zastupnika iz Radiokluba 

„Biokovo“. Zamolio je da Verifikacijska komisija uzme taj predmet,  da ga prouči i da 

izvijesti o tome.  

 

Gđa. Ljiljana Božak je naglasila da je u međuvremenu dobila još vjerodajnica, te da se sada 

stanje promijenilo. Sada imamo 68 klubova s 78 zastupnika (od 84 uredno registrirana kluba i 

93 zastupnika). Gđa. Božak je napomenula da je donešena odluka da sporan Radioklub 

„Biokovo“ iz Makarske nema niti jednog predstavnika.  

 

Nakon utvrđivanja točnog boja od 78 prisutnih zastupnika, iz 68 klubova, predsjedavatelj je 

prešao na treću točku dnevnog reda: 

 

Ad – 3. 

VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA S REDOVITE SKUPŠTINE  

                    HRVATSKOGA RADIOAMATERSKOG SAVEZA  

  

G. Zdenko Blažićević je naglasio da je IO HRS-a na današnjoj sjednici usvojio neke njegove 

opaske glede grešaka u pisanju zapisnika sa posljednje redovite Skupštine HRS-a te da misli 

da nema potrebe sada o tome raspravljati. Izvršni odbor je  predložio Skupštini kako da se taj 

Zapisnik promijeni i u kojim elementima. 
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g. Petar MIličić je naglasio da je Izvršni odbor HRS-a, glede dopisa Mate Botice i zahtjeva da 

se točka 5.,alineja druga, briše iz Dnevnog reda, dao pismenu primjedbu da se ta točka ostavi 

na Dnevnom redu, s obzirom da Boticu treba opozvati Skupština, koja ga je i imenovala. 

  

S obzirom da je Dnevni red Izborne skupštine već usvojen, predsjedavajući je odbacio tu 

primjedbu kao neosnovanu. 

 

Predsjedavatelj  je  Verifikaciju Skraćenog zapisnika s prošle sjednice Skupštine HRS-a 

stavio na glasovanje i konstatirao je da je većinom glasova, uz 1 (jedan) suzdržan glas, 

usvojen  Skraćeni zapisnik s prošle redovite Skupštine HRS-a.  

 

Četvrta točka dnevnoga reda: 

 

Ad – 4. 

 IZVJEŠĆE O OSTVARENJU PROGRAMA RADA HRVATSKOGA 

RADIOAMATERSKOG SAVEZA U RAZDOBLJU OD 2003. DO 2007. GODINE 

 

G. Franjo Kokorić naglasio je da nema potrebe za širokim obrazlaganjem, s obzirom da su svi 

zastupnici dobili  potrebne materijale. 

  

Predsjednik HRS-a Petar Miličić je rekao da je pripremio jednu prezentaciju, ali ako 

Skupština tako misli – da nema potrebe bilo što dodatno izlagati – da on onda ne želi uzeti 

riječ, jer je ionako sve napisano, sve je vidljivo, da mislim da su svi mogli proučiti rezultate 

rada dosadašnjeg IO i da je sve rečeno s time.  

  

Predsjedavatelj je , budući se nitko nije javio za riječ, zaključio raspravu i dao je Izvješće o 

radu Hrvatskoga radioamaterskog saveza za razdoblje od 2003. do 2007. godine na 

glasovanje. Konstatirao je da je većinom glasova i s 3 (tri) glasa protiv, usvojeno Izvješće o 

ostvarenju programa rada Hrvatskoga radioamaterskog saveza za razdoblje od 2003. do 2007. 

godine. 

  

Peta točka dnevnog reda: 
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Ad – 5. 

ODRJEŠENJE DOSADAŠNJIH: 

Prvo, predsjednika Hrvatskoga radioamaterskog saveza.  

Predsjedavatelj je konstatirao da su svi za i da nema suzdržanih. Jednoglasno usvojeno. 

 

Odrješenje dopredsjednika Hrvatskoga radioamaterskog saveza.  

Predsjedavatelj je konstatirao da su svi za i da nema suzdržanih. Jednoglasno usvojeno. 

 

Odrješenje članova Izvršnog odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza. 

Predsjedavatelj je konstatirao da su svi za i da nema suzdržanih. Jednoglasno usvojeno. 

 

Odrješenje članova Nadzornog odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza. 

Predsjedavatelj je konstatirao da su svi za i da nema suzdržanih. Jednoglasno usvojeno. 

 

Odrješenje članova Suda časti Hrvatskoga radioamaterskog saveza. 

Predsjedavatelj je konstatirao da su svi za i da nema suzdržanih. Jednoglasno usvojeno. 

 

Prešlo se na točku šest: 

 

Ad – 6. 

UTVRĐIVANJE LISTA I PREDSTAVLJANJE PREDLOŽENIH KANDIDATA ZA   

   IZBOR PREDSJEDNIKA HRVATSKOGA RADIOAMATERSKOG SAVEZA 

 

Predsjedavatelj je naglasio da su se dobile prijave za dva kandidata za predsjednika HRS-a te 

je pročitao tko su kandidati i koji klubovi ih predlažu. 

 

Petra Miličića predlažu radioklubovi: „Bjelovar“, „Brdovec“, „Jan Hus“, „Hanibal Lucić“, 

„Lipik“, „WiFiHR Jelsa sunčani otok“, „Karlovac“, „Kutina“, „Ludbreg“, „Nova Gradiška“, 

„Arena Pula“, „Rijeka“ - 9A1ARS, „Zeleni Brijeg“ - Sisak, „Hrvatski dx klub“, „9A1EET“, 

ne znam, koji je to klub, „Odašiljači i veze“ – 9A1CRT. 

 

Krešimira Kovarika, drugog kandidata, predlažu slijedeći radioklubovi: „Belišće“, „Nikola 

Tesla“, „Bjelovar“, „Daruvar“ – 9A1HCD, „Banovac“ iz Gline, „Novi Marof“ iz Novog 
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Marofa, „August Cesarec“ iz Pregrade, „Sisak“ iz Siska, „Vidova Gora“ iz Supetra, Europski 

centar radioamatera – 9A1CDH  iz Vele Luke, „Grada Zaboka“ iz Zaboka.  

 

S obzirom da nije više nitko predložen, g. Vladimir Živković je, u ime Izbornog povjerenstva, 

naglasio da smatra da bi se kandidati trebali po abecednom redu predstavljati.  

 

G. Milan Miličić je rekao da nije dobio biografiju za kandidata Krešimira Kovarika, te da 

misli da je on svoju biografiju morao dostaviti, kako bi se zastupnici mogli upoznati sa svim 

kandidatima,  pa tako i sa njim.  

 

G. Franjo Kokorić je dao na  glasovanje da li Skupština prihvaća dva navedena kandidata i 

konstatirao da je Skupština jednoglasno prihvatila kandidaturu ova dva kandidata.  

 

G. Franjo Kokorić je potom zamolio da se kandidati ukratko predstave.  

S obzirom da u Statutu stoji da će kandidati i sve ostalo biti po abecednom redu, zamolio je da  

i sada to bude po abecednom redu, te je zamolio g. Krešimira Kovarika da se predstavi. 

 

G. Igor Svilar je naglasio pitanje životopisa, jer svaki kandidat mora, prema Pravilniku, uz 

kandidaturu dostaviti i svoj životopis. 

 

Predsjedavatelj je napomenuo da je od Hrvatskoga radioamaterskog saveza službeno dobio 

dvije kandidature za predsjednika HRS-a. Skupština može, a Skupština je već i prihvatila 

kandidaturu za navedene dvije osobe.  

 

G. Krešimir Kovarik se ukratko predstavio zastupnicima. Rođen je 1974. godine u Bjelovaru. 

Član je Radiokluba „Nikola Tesla“ iz Bjelovara, 9A1GIJ, koji je i jedan od klubova koji je 

podržao njegovu kandidaturu. Radioamaterizmom se bavi od 1988. godine, posjeduje A 

razred radioamaterskog operatora, položen 1995. godine. Zahvalio je  svim članovima 

Hrvatskoga radioamaterskog saveza, koji su na bilo koji način, idejom, sugestijom, savjetom, 

pomogli u izradi njegovog programa rada. Program je objavio na web-u, na svojim web 

stranicama, a iza programa ne stoji samo on nego stoje svi ljudi koji na njemu rade.  

U par crta je iznio ono najvažnije iz programa. U zadnje četiri godine Hrvatski radioamaterski 

savez je na međunarodnom planu bio jako aktivan. Svjedoci smo da je Hrvatski 

radioamaterski savez preuzeo obvezu organizacije Generalne skupštine IARU iduće godine u 
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Cavtatu. Hrvatski radioamaterski savez je preuzeo organizaciju Svjetskog prvenstva u 

amaterskoj radiogoniometriji 2010. To su sve obveze koje su pred nama, od kojih nećemo 

bježati. Sve preuzete obveze na međunarodnom planu  Hrvatski radioamaterski savez će 

izvršiti u najboljoj mogućoj mjeri.  

U idućem periodu, ukoliko njegov tim dobije izbore, Hrvatski radioamaterski savez neće 

preuzimati nove međunarodne obveze, već smatra da se Hrvatski radioamaterski savez treba 

okrenuti svojim članovima, zbog kojih, u krajnjoj liniji i postoji. U tom smjeru pokrenut ćemo 

reorganizaciju poslovanja Hrvatskoga radioamaterskog saveza. Pokrenuti će aktivnosti oko 

pripreme Saveza, ali i klubova na ono što nam predstoji, ulaskom u Europsku Uniju. 

Promjene zakonske regulative uzrokovati će promjene načina financiranja i kompletnog 

života svih klubova, ne samo u radioamaterizmu, nego i u svim drugim područjima. Stoga se 

treba ozbiljno prihvatiti posla da nam se ne desi ono što se dogodilo susjednim državama.  

Također, u svrhu pomlađivanja članstva, pokrenuti će edukativne programe, izraditi će 

materijale za obuku, organizirati će radionice na kojima ćemo dobiti osposobljene predavače, 

ljude, koji mogu i znaju kako privući nove članove u naš Savez.  

Posebno je naglasio da će se držati ravnomjernog, regionalnog pristupa svim članicama 

Hrvatskoga radioamaterskog saveza.  

 

Potom je predsjedavatelj pozvao za govornicu drugog kandidata, gospodina Petra Miličića, da 

on obrazloži svoj program. 

On je naglasio da su iza njega i njegove ekipe  rezultati četverogodišnjeg rada. I ti rezultati su 

i njihov program. Oni su se dokazali da su  htjeli i mogli dosta napraviti. Prije četiri godine su 

bili u daleko težoj situaciji. Naglasio je da su zaslužni su za veliki povratak radioamatera u 

Hrvatskoj i da su vratiti članstvo i  povjerenje u Hrvatski radioamaterski savez. Njihov 

program je da nastave s kvalitetnim radom vrhunskih stručnjaka, jednom ekipom, za koju 

smatra da je odlično odradila svoj posao. Pred HRS-om su veliki projekti. Ono što svi 

moramo biti svjesni, da ulazimo u Europsku Uniju, da izvori financiranja kakve smo dosada 

poznavali, možda će biti, a možda neće biti takvi, ali mi se moramo pripremiti, mi smo te 

pripreme već napravili. U materijalima koje su dobili svi zastupnici u Skupštini, dane su neke 

smjernice izrade programa i projekata. Stručna služba i vodstvo HRS-a je spremno pomoći 

svim radioklubovima u pisanju programa, u nalaženju načina za financiranje radioklubova i 

uzdržavanju radioklubova. Također je spomenuo sustav veza u kriznim situacijama. Istaknuo 

je da je njegov program rezultat rada njegovog tima. Isto tako, preuzete međunarodne obveze, 

koje jesu, zasluga ekipe koja je to radila, mi hoćemo završiti. Imamo još nekoliko 
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međunarodnih obveza u 2008. godini, IARU Contest Regije 1 na 2m, a imati ćemo još nekih 

međunarodnih obveza, koje smo preuzeli. Naglasio je da je njegov tim četverogodišnjim 

požrtvovanim radom, u puno težim uvjetima, pretvorio Hrvatski radioamaterski savez u jednu 

stvarno kvalitetnu organizaciju. Istaknuo je da namjera surađivati i dalje sa svim klubovima, 

sa svim regijama, jer je rekao da gdje god je bilo problema HRS je pomogao.  

 

Predsjedavatelj je naglasio da sada slijedi izbor predsjednika Hrvatskoga radioamaterskog 

saveza.  Po Statutu glasa se tajno, te je zamolio Izborno povjerenstvo da podijeli listiće. 

 

G. Vladimir Živković je u ime Izbornog povjerenstva utvrdio da je ukupno izrađeno 78 

ovjerenih listića. Glasa se tajno, zaokruživanjem rednog broja ispred kandidata za kojeg 

zastupnik smatra da treba biti predsjednik Hrvatskoga radioamaterskog saveza. Svi listići će 

se staviti u glasačku kutiju, koju će Izborno povjerenstvo otvoriti. 

 

Vladimir Živković je čitao imena zastupnika,  i na osnovu toga je svaki zastupnik 

dobio svoj glasački listić. Konstatirao je da su svi zastupnici dobili glasački listić i da se može 

pristupiti glasovanju. 

 

Zastupnici su pristupili tajnom glasovanju. 

 

Predsjedavatelj je zamolio Izborno povjerenstvo da prebroji glasove. 

 

Dok su brojani glasovi, prešlo se na na osmu točku: 

                                                 

                                                   Ad – 8. 

   UTVRĐIVANJE LISTA PREDLOŽENIH KANDIDATA ZA IZBOR   

DOPREDSJEDNIKA HRVATSKOGA RADIOAMATERSKOG SAVEZA 

 

Predsjedavatelj je naglasio da je po Statutu isti  postupak kao i za izbor predsjednika i da su 

došla su tri valjana prijedloga za kandidaturu za dopredsjednika.  

Za gospodina Mate Boticu, 9A4M, prijedlog  su dali Radioklub „Belišće“, Radioklub „Nikola 

Tesla“, Bjelovar, „Daruvar“, „Banovac“, „Glina“, „Novi Marof“- Novi Marof, „Sisak“ - 

Sisak,  „Vidova Gora“, Supetar, Europski itd., 9A1CDH, Vela Luka i „Grada Zaboka“, 

Zabok.  
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Za gospodina Karalića prijedlog su dali 9A1CDD Bjelovar, „Karlovac“ iz  Karlovca, 

„Kutina“ iz Kutine,  „Lipik“ iz Lipika, „Nova Gradiška“ iz Nove Gradiške, 9A1EET iz 

Zagreba. 

Za gospodina Zdenka Blažičevića: 9A1A, prijedlog su dali „Hrvatski dx klub“ iz Zagreba; 

„Odašiljači i veze“, 9A1CRT, Zagreb; „Zagreb“, 9A1ADE;  

 

Predsjedavatelj je listu kandidata za dopredsjednika Hrvatskoga radioamaterskog saveza 

stavio na glasovanje i konstatirao je da jednoglasno usvojena lista kandidata za 

dopredsjednika. Potom je pročitao imena kandidata koja se nalaze na glasačkom listiću kako 

je napisano: Mate Botica, Željko Dražić Karalić, Zdenko Blažičević.  

 

Predsjedavatelj je naglasio da se prelazi na točku devet:  

 

Ad – 9. 

IZBOR DOPREDSJEDNIKA HRVATSKOGA RADIOAMATERSKOG SAVEZA  

 

Budući da je Izborno povjerenstvo bilo zauzeto brojanjem glasova za predsjednika HRS-a, 

nije se moglo odmah pristupiti glasovanju za potpredsjednika, pa se gospodin dr. sc. Ante 

Markotić, predsjednik Hrvatske zajednice tehničke kulture,  obratio Skupštini.  

 

On je pozdravio sve prisutne u ime Hrvatske zajednice tehničke kulture. Primijetio je da 

HZTK-u, oba kandidata za predsjednika, nisu uopće spomenuli, iako se radi o krovnoj 

organizaciji unutar koje se nalazi i sam Hrvatski radioamaterski savez. Istaknuo je da 

Hrvatska zajednica tehničke kulture ove godine slavi svoj 61. rođendan. Prošle godine 

obilježena je 60 – ta  obljetnica HZTK-e. 

 

Naglasio je da mu se čini da postoji velika podijeljenost između članova Saveza. Istaknuo je 

da to nije dobro za budućnost Hrvatskoga radioamaterskog saveza a samim time niti Hrvatske 

zajednice tehničke kulture. Hrvatska zajednica tehničke kulture je spremna pomoći svim 

savezima, a posebno HRS-u jer bi bez  Hrvatskoga radioamaterskog saveza svaka zajednica 

tehničke kulture, ma kako se ona zvala, bila u budućnosti osiromašena. Narod bez segmenta 

tehničke kulture, niti ima sadašnjost, niti ima budućnost.  
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Prof. dr. sc. Ante Markotić posebno se osvrnuo na vrijeme Domovinskog rata, i naglasio je 

činjenicu da su tada hrvatski radioamateri bili veza među ljudima i veza prema onom svijetu 

koji ili nije znao ili nije htio znati što se u zemlji događa. Rekao je da tu značajnu ulogu koju 

su imali radioamateri u ratu, niti on osobno, niti  Hrvatska zajednica tehničke kulture, nikada 

neće zaboraviti, iako su to vrijeme mnogi zaboravili.  

 

Također je istaknuo da nikada Hrvatska zajednica i njene članice nisu bolje stajale, ni 

materijalno, ni s ocjenama za budućnost. Bilo da je u  pitanju proračun, bilo da su u  pitanju 

sredstva od igara na sreću, bilo da je u pitanju Europska Unija. Europska Unija definitivno 

inzistira na partnerstvu s ovakvim organizacijama, kakva je HZTK-a, odnosno HRS, dakle na 

partnerstvu sa ne vladinim, ne političkim, izvan resorskim organizacijama - sa udrugama 

građanskog društva.   

 

Usprkos tome, istaknuo je g. Ante Markotić, prošli tjedan je užasna bitka bila u resornom 

ministarstvu, jer nas žele izbaciti iz sustava. Tehničku kulturu žele izbaciti van.  

 

Zamolio je da oni koji dobiju ove izbore imaju na umu tradiciju i da je čuvaju, jer je jedna od 

najsjajnijih tradicija u Hrvatskoj zajednici tehničke kulture, upravo tradicija hrvatskih 

radioamatera. Također je zaželio  puno uspjeha u radu pojedincima i timovima koje će 

zastupnici  odabrati, te je još jednom podsjetio prisutne na potrebu suradnje i s krovnom 

organizacijom, koja je dosada bila besprijekorna.  

  

U međuvremenu je Izborna komisija pregledala glasačke listiće. Utvrdila je da je glasovanju 

pristupilo ukupno 78 zastupnika.  Izborna je komisija utvrdila sljedeće rezultate: od 

ukupno 78 glasačkih listića, 3 listića su nevažeća, i to iz razloga što su ti glasači zaokružili i 

jednog i drugog kandidata.  

Abecednim redom: gospodin Krešimir Kovarik, je osvojio ukupno 39 glasova, a gospodin 

Petar Miličić 36 glasova. Izborna komisija daje prijedlog Radnom predsjedništvu da utvrdi da 

je Krešimir Kovarik izabran za predsjednika Hrvatskoga radioamaterskog saveza u sljedećem 

četverogodišnjem razdoblju. 

 

Radno predsjedništvo konstatira da je za predsjednika Hrvatskoga radioamaterskog saveza s 

39 glasova ZA, izabran gospodin Krešimir Kovarik, 9A5K.  
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Prelazimo na izbor dopredsjednika. Molim da se podijele listići.  

 

G. Franjo Kokorić je napomenuo da se utvrdilo da Statut i Poslovnik o radu Skupštine, što se 

tiče izbora predsjednika i dopredsjednika, nije identičan i da članak 37. Poslovnika o radu 

Skupštine nije u skladu sa člankom 31. Statuta Hrvatskoga radioamaterskog saveza.  

 

G. Josip Levatić je naglasio da Članak 31. Poslovnika nije u skladu sa člankom 37. Statuta. 

 

G. Franjo Kokorić je rekao da se, s obzirom da je Statut važniji od Poslovnika, mora  ponoviti 

glasovanje za predsjednika HRS-a.U Statutu kaže da, ako kandidat ne dobije potreban broj 

glasova, ide se na drugi krug. U drugom krugu je onaj koji dobije više glasova predsjednik. 

Znači, u prvom krugu nije dobio nijedan kandidat pa se ide na drugi krug, i tko dobije više 

glasova taj je predsjednik.  

 

Izborna komisija je podijelila nove listiće za ponovno glasovanje za predsjednika Hrvatskoga 

radioamaterskog saveza.   

 

Predsjedavatelj je naglasio da u sljedećem, drugom krugu, kandidat treba dobiti jedan glas 

više od pola.   

 

 

G. Franjo Kokorić je naglasio da se ne može preći na sljedeću točku dnevnog reda, zato što je 

sljedeća točka dnevnog reda: Utvrđivanje liste predloženih kandidata za Izvršni odbor, 

Nadzorni odbor i Sud časti. Prije toga se moraju znati rezultati glasovanja za predsjednika i 

dopredsjednika HRS-a. 

 

G. Vladimir Živković izvijestio je da je Izborna komisija pregledala listiće za drugi krug 

glasovanja za predsjednika i za prvi krug glasovanja za dopredsjednika, i da je utvrdila 

sljedeće rezultate: od ukupno 78 listića za predsjednika, u drugom krugu glasovanja, ukupno 

ima 4 nevažeća listića. 41 glas je dobio gospodin Krešimir Kovarik, a gospodin Petar Miličić 

33 glasa. Znači, 41 + 33 + 4 jednako je 78 glasova.   

U prvom krugu za dopredsjednika predložena su bila tri kandidata. Komisija je utvrdila da se 

u glasačkoj kutiji nalazilo 78 glasačkih listića, od kojih su tri bila nevažeća. Od ostalih 75 
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glasačkih listića koji su bili ispravni, gospodin Mate Botica je dobio 40 glasova, gospodin 

Zdenko Blažićević je dobio 17 glasova, a gospodin Željko Dražić Karalić dobio je 18 glasova.  

 

Predsjedavatelj je čestitao novom predsjedniku Krešimiru Kovariku,9A5K, te je zahvalio 

Petru Miličiću, bivšem predsjedniku, na njegovom dosadašnjem radu. Zatim je proglasio da je 

novi dopredsjednik gospodin Mate Botica, kojemu je također čestitao. 

 

Nakon pauze, predsjedavatelj je nazočne zastupnike pozvao da nastave sa sljedećom točkom 

dnevnog reda, točkom broj deset: 

 

                                             Ad – 10. 

UTVRĐIVANJE LISTE PREDLOŽENIH KANDIDATA ZA: 

- članove Izvršnog odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza,  

- članove Nadzornog odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza 

- članove Sud časti Hrvatskoga radioamaterskog saveza 

 

Predsjedavatelj je naglasio da treba utvrditi listu kandidata za članove Izvršnog odbora, 

Nadzornog odbora i Suda časti i da po Statutu Hrvatskoga radioamaterskog saveza Izvršni 

odbor predlaže novi predsjednik Hrvatskoga radioamaterskog saveza. Članove Nadzornog 

odbora i Suda časti može predložiti tko god hoće. Gospodin Petar Miličić je još prije dao 

prijedloge, ali je od njih odustao, s obzirom da nije izabran.  

 

Naglasio je da se za članove Izvršnog odbora bira se sedam (7) kandidata, s tim da automatski 

ulaze predsjednik i dopredsjednik, uz ovih sedam koji budu izabrani.  

 

Novi predsjednik g. Krešimir Kovarik pročitao je listu kandidata za Izvršni odbor, abecednim 

redom prema pozivnim znakovima: Marijan Rečić, 9A2C, Zdenko Blažičević, 9A2HI, 

Marijan Kucelin, 9A2RD, Rolando Milin, 9A3MR, Zvonko Horvat, 9A3TR, Željko Dražić 

Karalić, 9A4FW i Stjepan Đurin, 9A8A.  

 

Također je pročitao i listu kandidata za Nadzorni odbor Hrvatskoga radioamaterskog saveza: 

Željko Vida, 9A3ZV, Zdenko Kokanović, 9A3SO, Davor Antolić, 9A6NDA. 
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Lista kandidata za Sud časti Hrvatskoga radioamaterskog saveza: Mladen Katić, 9A5T, Mirko 

Vurušić, 9A2F i Dubravko Rogale, 9A6NNS.   

 

Predsjedavatelj je potom zapitao zastupnike da li žele predložiti još nekoga za navedena tijela 

HRS-a. Budući da se nitko nije javio, stavio je predložene liste kandidata na glasovanje. 

Konstatirao je da je, s 1 (jednim) suzdržanim glasom, lista predloženika za navedena tijela 

Hrvatskoga radioamaterskog saveza usvojena.  

 

Pristupilo se tajnom glasovanju. 

 

U međuvremenu je Skupština prešla na točku dvanaest: 

 

                                                                       Ad – 12. 

                                                OSTALA PITANJA 

 

G. Franjo Kokorić je zapitao da li se tko javlja pod ovom točkom dnevnog reda. Nitko se nije 

javio. Zatim je objasnio da po Statutu, da bi bio izabran, svaki kandidat s ovih lista koje će 

zastupnici dobiti, mora dobiti 32 glasa. Ako ih ne dobije, onda se ide u drugi krug glasovanja. 

 

Nakon provedenog glasovanja Izborna komisija utvrdila je da je glasovanju pristupilo 62  

zastupnika . Bilo je nevažećih listića, i to listića koji nisu zaokruženi. Bilo je moguće 

zaokružiti samo neke od kandidata, dakle, ne  sve, samo neke, i to su neki učinili.  

Konstatirano je da su, od ukupno 62 moguća glasa, za Izvršni odbor glasove dobili kako 

slijedi:  

 

1. BLAŽIČEVIĆ, 9A2HI   58  glasova 

2. DRAŽIĆ KARALIĆ, 9A4FW   59  glasova 

3. ĐURIN, 9A8A    58  glasova 

4.   HORVAT, 9A3TR   57  glasova 

5.   KUCELIN, 9A2RD   57  glasova 

6.   MILIN, 9A3MR    57  glasova  

7.   REČIĆ, 9A2C    58  glasova 
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G. Vladimir Živković je potom naglasio da je također bilo 62 listića za Nadzorni odbor i Sud 

časti.  

 

Za Nadzorni odbor glasove su dobili kako slijedi:  

 

1. ANTOLIĆ, 9A6NDA  58  glasova 

2. KOKANOVIĆ, 9A3SO   57  glasova 

3. VIDA; 9A3ZV   56  glasova 

 

Za Sud časti glasove su dobili kako slijedi: 

 

1. Dubravko ROGALE, 9A6NNS   59  glasova 

2. Mladen KATIĆ, 9A5T    58  glasova 

3. Mirko VURUŠIĆ, 9A2F   58  glasova 

 

Predsjedavatelj je utvrdio da su na glasovanju prošli svi kandidati u prvom krugu glasovanja. 

S obzirom da su iscrpljene sve točke dnevnog reda predsjedavatelj je zaključio rad Izborne 

Skupštine Hrvatskoga radioamaterskog saveza.  

 

Izborna Skupština završila je u 15,30.  

 

Skraćeni Zapisnik sastavila: 

 

 

Marina Sirovica, tajnica 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

 

1. Zdenko Šroler  

 

 

2. Želimir Klasan 


